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Protokół nr 22/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 29 lipca 2020 r. w godz. od 1130 do 1140   

w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji Oświaty i Wychowania:   

1. Anna Ruszewska – Przewodnicząca Komisji 

2. Jarosław Schabieński – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Mariola Brygida Karpińska  

4. Anna Maria Gawlińska 

5. Adam Ołowniuk  

6. Marek Lech Zborowski-Weychman 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Alicja Jacewicz – Naczelnik Wydz. Oświaty i Wychowania 

2. Dorota Anna Jabłońska – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

  

Anna Ruszewska powitała zebranych i przypomniała, że porządek posiedzenia został przesłany  

wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytała, czy są uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli następujący 

porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 21/2020 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 20 lipca 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Marii Konopnickiej w Suwałkach  

z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

3. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 21/2020 posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej  

w Suwałkach z dnia 20 lipca 2020 r. 

 

Anna Ruszewska zapytała o ewentualne uwagi i wnioski do powyższego protokołu.  
 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 
 

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Marii Konopnickiej w Suwałkach  

z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Anna Ruszewska przypomniała, że powyższy temat dogłębnie był przedyskutowany na poprzednim 

posiedzeniu Komisji Oświaty i Wychowania w dniu 20 lipca br. Zapytała członków Komisji i Panią 

Dorotę Jabłońską, czy mają jeszcze jakieś pytania i uwagi. 

 

Dorota Jabłońska powiedziała, że jej stanowisko w tej sprawie nie uległo zmianie i podtrzymuje 

swoją prośbę zwolnienia jej z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do powyższego projektu uchwały, wobec czego 

przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -   5 radnych 

przeciw                                        -   0  

wstrzymał się od głosu              -   0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego z Oddziałami Dwujęzycznymi im. Marii Konopnickiej w Suwałkach  

z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad pkt. 3 

Wolne wnioski. 

 

Do posiedzenia Komisji dołączył Radny Adam Ołowniuk, którego Przewodnicząca Komisji 

powitała. Następnie zapytała, czy są jakieś pytania i wnioski. 

 

Mariola Brygida Karpińska zapytała, czy są zabezpieczone środki finansowe na podwyżki  

dla nauczycieli. 

 

Alicja Jacewicz odpowiedziała, że dopiero szacowane są skutki podwyżek, ponieważ oprócz 

planowanej podwyżki, wniesiona jest także autopoprawka dotycząca podniesienia także kwoty 

bazowej. Najprawdopodobniej 19 sierpnia br. będzie znana kwota potrzebna do zabezpieczenia 

podwyżek dla nauczycieli. 

 

Więcej pytań nie było, więc Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

                                                                

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty i Wychowania 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Anna Ruszewska 
Protokół sporządziła:     

 

Katarzyna Gałazin 

 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


